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Dvojnásobné zastoupení při Koncertu vítězů ústředního kola celostátní soutěže základních
uměleckých škol ČR ve hře na smyčcové nástroje slaví dvě liberecké základní umělecké
školy. Skvělé je také druhé místo bývalého žáka jedné z nich Lukáše Janaty na 2. Mezinárodní
hudební olympiádě v Rize.

Základní umělecká škola v Liberci ve Frýdlantské ulici byla v polovině května pořadatelem
ústředního kola spojeného s galakoncertem 21 vítězů jednotlivých kategorií. Z těch domácích se
divákům představil mladý houslista Daniel Matejča jako vítěz 1. kategorie ze ZŠ a ZUŠ
Jabloňová v Liberci a violoncellistka Emma Kolafová, vítězka 8. kategorie ze ZUŠ v Liberci ve
Frýdlantské ulici.

„Pouze Liberec a Praha měli na koncertu vítězů více než jednoho reprezentanta, což představuje
dobrou vizitku kvalitní práce pedagogů, kteří dokáží rozvíjet hudební nadání žáků. Úspěchy i
pořadatelství vnímám jako skvělou reprezentaci libereckých uměleckých škol,“ komentuje skvělé
výsledky žáků krajská školská radní Alena Losová, která sama stále vyučuje v Základních
umělecké škole v České Lípě.

Tomuto úspěchu předcházel na začátku měsíce další, tentokráte mezinárodní, kdy bývalý žák
ZŠ a ZUŠ Jabloňová Liberec Lukáš Janata obsadil vynikající druhé místo v jedné ze dvou
kategorií na 2. Mezinárodní hudební olympiádě v Rize. Mladý muzikant se dokázal poprat
s konkurencí soutěžících z dalších šesti států i s nástrahami čtyř disciplín - test z hudební
teorie a historie hudby, zkouška z intonace a vytleskávání zápisu rytmu, interpretace písně
v rodném jazyce a veřejná prezentace vlastní kompozice. S celkovým součtem 45,72 bodů jej
předstihla o jednu desetinu bodu pouze Lotyška Anete Vijuma.

„To, že Lukáš Janata zaujal porotu, svědčí i udělení ceny poroty, která ho opravňuje k plně hrazené
na 11. Mezinárodních lotyšských mistrovských kurzech pro mladé hudebníky,“ dodává k úspěchu Dr.



Jan Prchal, bývalý Lukášův pedagog v ZŠ a ZUŠ Jabloňová v Liberci a rovněž předseda
Společnosti pro hudební výchovu ČR, která umožnila nadějnému umělci účast na hudební
olympiádě.


